

Port Moody Pacific Grace MB Church
Deacon Nomination Committee Guidelines

By-law Deacons Nomination Section

32. The Church Board shall form a Deacons Nominating Committee which shall be responsible for nominating candidates for Deacons election in accordance with these Bylaws.

33. The Deacons Nominating Committee shall consist of an odd number of members and not less than five (except as provided in Bylaw 36). One chosen from and by the pastoral team, half of the remaining members chosen from and by the Deacons, and the other half to be chosen from the general members in accordance with Bylaws 34 to 35. The number of members in the Deacons Nominating Committee shall be determined by the Church Board from time to time conforming to provisions of this Bylaw.

34. The Church Board can nominate members from the Church to be candidates for the membership representatives in the Committee. Members of the Church can also nominate members to be candidates for the membership representatives. In both cases, the consent of the nominated members shall be obtained. Members' nominations must be submitted to the Church Board in writing and signed by two members as nominators.

35. If the number of candidates for membership representatives exceeds the number required, an election by the general members must be held. The candidates receiving the highest number of votes shall be elected.

36. In case there is only one or no membership representative chosen from church members, the Deacons Nominating Committee shall function with fewer than five members.

37. The Deacons Nominating Committee shall elect a person amongst members of the Committee, other than the pastor, to be the Chairperson of the Committee.

38. Prospective candidates for the Deacons Nominating Committee members should meet the same qualifications of Deacons in accordance with the Church's Policy Manual.

39. Members of the Deacons Nominating Committee are not eligible to run for Deacons election.

Port Moody Pacific Grace MB Church
Deacon Nomination Committee Guidelines

By-law Deacons Nomination Section

32. The Church Board shall form a Deacons Nominating Committee which shall be responsible for nominating candidates for Deacons election in accordance with these Bylaws.

33. The Deacons Nominating Committee shall consist of an odd number of members and not less than five (except as provided in Bylaw 36). One chosen from and by the pastoral team, half of the remaining members chosen from and by the Deacons, and the other half to be chosen from the general members in accordance with Bylaws 34 to 35. The number of members in the Deacons Nominating Committee shall be determined by the Church Board from time to time conforming to provisions of this Bylaw.

34. The Church Board can nominate members from the Church to be candidates for the membership representatives in the Committee. Members of the Church can also nominate members to be candidates for the membership representatives. In both cases, the consent of the nominated members shall be obtained. Members' nominations must be submitted to the Church Board in writing and signed by two members as nominators.

35. If the number of candidates for membership representatives exceeds the number required, an election by the general members must be held. The candidates receiving the highest number of votes shall be elected.

36. In case there is only one or no membership representative chosen from church members, the Deacons Nominating Committee shall function with fewer than five members.

37. The Deacons Nominating Committee shall elect a person amongst members of the Committee, other than the pastor, to be the Chairperson of the Committee.

38. Prospective candidates for the Deacons Nominating Committee members should meet the same qualifications of Deacons in accordance with the Church's Policy Manual.

39. Members of the Deacons Nominating Committee are not eligible to run for Deacons election.

Application for Representative of Deacon Nomination Committee

To : Port Moody Pacific Grace MB Church

We hereby nominate our church member Miss/Mr./Mrs.

_____ to be the 2025-2027

Deacon Nomination Committee Member.

This nomination application is submitted and signed by:

Name Date Phone

Name Date Phone

Application for Representative of Deacon Nomination Committee

To : Port Moody Pacific Grace MB Church

We hereby nominate our church member Miss/Mr./Mrs.

_____ to be the 2025-2027

Deacon Nomination Committee Member.

This nomination application is submitted and signed by:

Name Date Phone

Name Date Phone

會章 - 執事提名

32. 執事提名委員會應由教會議會籌組，其職責是依據本會章提名執事選舉的候選人。
33. 執事提名委員會應由五位或以上的單數數目委員組成（除非如會章第 36 條中的規定）。當中一人選自教牧團隊，其餘委員中一半選自應屆執事，另一半委員則依據會章第 34 條和 35 條從會友中選出。執事提名委員會的委員數目應由教會議會不時依據本會章的規則而決定。
34. 教會議會可以提名教會會友成為委員會的會友代表候選人。教會會友也可以提名會友成為會友代表候選人。在兩種情況底下，都需要得到被提名會友的同意。會友的提名必須以書面形式提交給教會議會，並由兩位提名者聯合簽名。
35. 會友代表候選人數目若超過所要求的數目，必須舉行一次會眾選舉。由獲得最高票數的候選人應當選。
36. 在只有一位或無會友代表的情況下，執事提名委員會可在少於五名委員的情況下履行職責。
37. 執事提名委員會應從委員會成員中選出除牧者以外的一人作委員會主席。
38. 執事提名委員會的委員候選人應符合與執事同等的資格條件，此等資格已列印在教會政策手冊中。
39. 執事提名委員會委員不能競選執事。

會章 - 執事提名

32. 執事提名委員會應由教會議會籌組，其職責是依據本會章提名執事選舉的候選人。
33. 執事提名委員會應由五位或以上的單數數目委員組成（除非如會章第 36 條中的規定）。當中一人選自教牧團隊，其餘委員中一半選自應屆執事，另一半委員則依據會章第 34 條和 35 條從會友中選出。執事提名委員會的委員數目應由教會議會不時依據本會章的規則而決定。
34. 教會議會可以提名教會會友成為委員會的會友代表候選人。教會會友也可以提名會友成為會友代表候選人。在兩種情況底下，都需要得到被提名會友的同意。會友的提名必須以書面形式提交給教會議會，並由兩位提名者聯合簽名。
35. 會友代表候選人數目若超過所要求的數目，必須舉行一次會眾選舉。由獲得最高票數的候選人應當選。
36. 在只有一位或無會友代表的情況下，執事提名委員會可在少於五名委員的情況下履行職責。
37. 執事提名委員會應從委員會成員中選出除牧者以外的一人作委員會主席。
38. 執事提名委員會的委員候選人應符合與執事同等的資格條件，此等資格已列印在教會政策手冊中。
39. 執事提名委員會委員不能競選執事。

提名 - 執事提名委員會會友代表

致：慕迪港頌恩堂

我們提名以下_____會友作為

2025-2027 執事提名委員會會友代表。

提名人簽署：

姓名 日期 電話號碼

姓名 日期 電話號碼

提名 - 執事提名委員會會友代表

致：慕迪港頌恩堂

我們提名以下_____會友作為

2025-2027 執事提名委員會會友代表。

提名人簽署：

姓名 日期 電話號碼

姓名 日期 電話號碼